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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.14.2019 

XVIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 29 listopada 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2019 r. o godz. 13:00 

Zakończono o godz. 16:31 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczyła  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Wioletta Dorota Żukowska 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych przybyłych na sesję, Burmistrza – Pana Karola Sobczaka, Zastępcę 

Burmistrza – Panią Sylwię Wieloch. Powitała kierowników jednostek organizacyjnych 

Gminy Olecko, prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, 

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów i Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz mieszkańców 

biorących udział w sesji, a także Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Olecku. 
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 16 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Jakub Dziubiński 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 
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9. Wojciech Leonarczyk 

10. Renata Małgorzata Maciąg 

11. Mariusz Miłun 

12. Alicja Nowik 

13. Wacław Olszewski 

14. Wojciech Rejterada 

15. Marcin Roszko 

16. Alicja Stefanowska 

17. Grzegorz Wróblewski 

18. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż w dniu 22 listopada br. wpłynął wniosek Zastępcy Burmistrza  

o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej w Olecku następujących 

projektów uchwał w sprawach: 

 wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej  

nr 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki - Tartak), 

 zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu 

ich pobierania, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

Zgodnie z art. 20 ust. 5  ustawy o samorządzie gminnym Przewodniczący Rady Miejskiej był 

obowiązany wprowadzić powyższe projekty uchwał do porządku obrad i zostały one ujęte  

w punkcie 8 podpunkt l, m i n. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Analiza wykonania wybranych zadań inwestycyjnych rozpoczętych  

i zakończonych w roku 2018 – referat Komisji Rewizyjnej. 

5. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

6. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

7. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego, 

b) wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Olecko, 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. Olecko - Kolonia 

III, 

d) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych, 

e) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, 
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f) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

g) rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie, 

h) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior +” w Olecku, 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

k) zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok, 

l) wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 

655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki - Tartak), 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania, 

n) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 8 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu o: 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji Programu 

,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” edycja 2019 – 2020 realizowanego  

ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zgłosiła wniosek o zdjęcie w punkcie 8 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu g: 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie. 

Przypomniała, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddała wniosek Burmistrza pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 8 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu o: 

 projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji Programu 

,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” edycja 2019 – 2020 realizowanego  

ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  
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PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie w punkcie  

8 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu g: 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia w punkcie 8 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu g: 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 14 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

Na podstawie prezentacji przedstawił realizację projektów oświatowych w Gminie Olecko – 

treść w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.         

 

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się do przedstawionej przez Burmistrza prezentacji na temat realizacji projektów 

oświatowych w Gminie Olecko. 

Zadał następujące pytania: 

 dlaczego wydano dwa zarządzenia Nr ORN.0050.156.2019 z dnia 22 listopada 2019 r. 

i Nr ORN.0050.158.2019 z dnia 26 listopada 2019 r. dokonujące tej samej zmiany.  

Co się zadziało, że należało drugi raz wydać zarządzenie w tej samej sprawie, 

dokonujące zmian w tym samym załączniku, 

 chciał wiedzieć, która wartość planowanej kwoty budżetu obywatelskiego na 2020 r. 

jest prawidłowa – 275.000,00 zł, czy w zarządzeniu z dnia 22 listopada 2019 r. kwota 

564.163,43 zł, 

 odnośnie § 1 pkt 4 zarządzenia Nr ORN.0050.156.2019 zwrócił uwagę, iż zmiany 

w planie wydatków dokonano tylko w rozdziale i paragrafach, natomiast nie 

naniesiono ich w całym dziale. W jego ocenie należy to poprawić. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnego dotyczącej wynagrodzenia koordynatora projektu. 

Poprosił Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Olecku o zabranie głosu w powyższej sprawie. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Olecku – Stanisław Kopycki 

udzielił wyjaśnień na temat kwot projektu i zawartych umów na jego realizację. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na pytanie dotyczące planowanej kwoty budżetu obywatelskiego. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

zabrała głos w sprawie zmiany planowanej kwoty budżetu obywatelskiego na 2020 r. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zwrócił się z apelem do osób piszących projekty. 
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Radny Mariusz Miłun 

w trybie ad vocem zgłosił, iż nie otrzymał odpowiedzi na zadane pytania o zmianę 

zarządzeniami tej samej pozycji projektu budżetu oraz brak zmiany w działach planu  

wydatków.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

oznajmiła, że Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

pogratulował skrupulatności Radnemu Mariuszowi Miłunowi i zwrócił uwagę, iż nikt nie jest 

nieomylny. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

przedstawiła informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

oznajmił, iż w imieniu Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto dziękuje Sołtysowi Sołectwa 

Babki Oleckie za zaproszenie na spotkanie dotyczące utworzenia koła gospodyń wiejskich. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Analiza wykonania wybranych zadań inwestycyjnych rozpoczętych  

i zakończonych w roku 2018 – referat Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 
odczytał referat na temat analizy wykonania wybranych zadań inwestycyjnych rozpoczętych  

i zakończonych w roku 2018  – treść referatu w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań do referatu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

podziękował Sołtysowi Sołectwa Babki Oleckie za zaproszenie na inaugurację działalności 

koła gospodyń wiejskich. 



7 

 

Oświadczył, iż radni z Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto wraz z wolontariuszami  

z Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku 

próbowali umyć pomnik Papieża Jana Pawła II. Sprzęt ani warunki atmosferyczne nie 

pozwoliły umyć pomnika do końca. Zapewnił, iż prace te zostaną zakończone wczesną 

wiosną. 

 

Radny Alicja Nowik 

przedstawiła informacje na temat obchodów Światowego Dnia Walki z Cukrzycą 

organizowanego w dniu 14 listopada br. w sali kina Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku 

„Mazury Garbate”. 

 

Radny Mariusz Miłun 

przedłożył do protokołu oświadczenie dotyczące informacji Burmistrza Olecka, która ukazała 

się po sesji nadzwyczajnej odbytej w dniu 12 listopada br. – treść w załączeniu. 

Zadał pytania odnośnie projektu budżetu Gminy Olecko na 2020 r.: 

 w rozdziale 80101 zaplanowano dotację z budżetu państwa w wysokości  

12.000,00 zł.; 

 w rozdziale 80148 zaplanowano dotację z budżetu państwa w kwocie 160.000,00 zł.  

 w rozdziale 85415 zaplanowano dotację z budżetu państwa w kwocie 239.500,00 zł.  

Chce wiedzieć, na jakie zadanie zaplanowano te dochody, w jakiej jednostce oraz na jakiej 

podstawie, gdyż dotacje z budżetu państwa wprowadza się do budżetu dopiero, kiedy one 

wpływają. 

Zaznaczył, iż w rozdziale 85415 w § 3240 zaplanowano kwotę wydatków tylko w wysokości 

100.000,00 zł, zaś w 2019 r. stanowiło wkład własny Gminy Olecko. 

Odnośnie gospodarki odpadami zwrócił uwagę na niezgodność w rozdziale 90002. Ujęto 

wyłącznie dochody gminy z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wszystkie wydatki związane z pokrywaniem kosztów funkcjonowania sytemu. W budżecie 

zaplanowano dochody łączne w kwocie 4.157.500,00 zł, zaś wydatki zaplanowano na kwotę 

4.283.303,00 zł. Wynika z tego, że gmina dołoży z własnych środków prawie 130.000,00 zł. 

Natomiast w § 7 projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

jest zapis, że ustala się dochody w kwocie 4.150.000,00 zł z tytułu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wydatki w kwocie 4.150.000,00 zł związane z pokrywaniem 

kosztów funkcjonowania systemu. Prosił o naniesienie stosownej poprawki. 

 

Radny Wacław Olszewski 

na prośbę mieszkańców ul. Klonowej i Dębowej zgłosił, aby wykonać oznakowanie pionowe 

i poziome tych ulic.  

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 wzorem innych miast w Polsce prosił, by w parku przy stadionie wykonać specjalne 

strefy dla jeża. Przy współpracy z nadleśnictwem będzie to inwestycja bezkosztowa; 

 coraz więcej samorządów uzależnia przyjęcie dziecka do przedszkola publicznego  

od wykonania obowiązkowych szczepień. Obecnie wiele dzieci choruje i warto 

byłoby pomyśleć nad takim rozwiązaniem również w Olecku.  

  

Radny Wojciech Leonarczyk 

wskazał, iż kształt granic naszego miasta jest zdeterminowany przez jezioro, które jest 

podłużne. Wzdłuż miasta przebiega główna arteria rozpoczynająca się od ul. Gdańskiej przez 

ul. Wojska Polskiego, Aleję Zwycięstwa i ul. Kościuszki. Na obu wylotach dróg z miasta 
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usytuowane są duże zakłady pracy, do których mieszkańcy dojeżdżają samochodami.  

W związku z cyklem pracy w tych zakładach arteria, a głównie skrzyżowania rano  

i po południu są zablokowane. Wnosi, aby na skrzyżowaniu ulic Kościuszki z Aleją 

Zwycięstwa wybudować rondo. Z kolei na skrzyżowaniu ul. Gołdapskiej i Gdańskiej poddał 

pod rozwagę wykonanie sygnalizacji świetlnej. Prosił, by przekazać wnioski właściwym 

zarządcom dróg. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

podziękowała Kierownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Panu Przemysławowi Drozdowi za szybką reakcję na zgłoszenie w sprawie oświetlenia 

ulicznego.  

Poruszyła sprawę wniosków składanych przez radnych i odpowiedzi na nie, odnosząc się  

do zgłoszonego wniosku na posiedzeniu komisji w sprawie wykonania muralu. Odczytała 

fragment odpowiedzi, którą uważa za ogromne nieporozumienie. Wyjaśniła, iż nie składała 

zobowiązania, iż wykona mural we własnym zakresie i na własny koszt. Poza tym nie posiada 

odpowiednich uprawnień do wykonania projektu. Może wskazać jedynie temat, który warto 

byłoby poddać konsultacjom społecznym. Burmistrz planuje obchody 460-lecia Olecka, 

byłaby to okazja do wykonania wizytówki miasta, która pozostałaby na wiele lat.      

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do części zgłoszonych spraw, na pozostałe wnioski udzieli odpowiedzi pisemnej. 

Poprosił pracownika Wydziału Edukacji – Panią Urszulę Zabłocką o udzielenie wyjaśnień  

na temat projektu realizowanego w SP Nr 4 w Olecku.  

 

Inspektor Wydziału Edukacji – Urszula Zabłocka 

udzieliła wyjaśnień na temat kwot projektu realizowanego w SP Nr 4 w Olecku. 

 

Radny Mariusz Miłun 

wyjaśnił, iż dane o projekcie pozyskał z budżetu zadaniowego Wydziału Edukacji na 2020 r., 

z którego wynikają płace różnego rodzaju w wysokości ok. 70.000,00 zł. 

 

Inspektor Wydziału Edukacji – Urszula Zabłocka 

zwróciła uwagę, że kosztorysy są składane na dany rok, a w projekcie budżetu są ujęte płace 

dla nauczycieli. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał na wprowadzanie opinii publicznej w błąd i manipulację informacją. Odniósł się  

do wypowiedzi radnego. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

jako przewodniczący Komisji Statutowej przypomniał o rekomendacji komisji odnośnie 

przebiegu dyskusji, a także czasu trwania wypowiedzi i zgłosił, aby dyskusję zamknąć. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

na prośbę mieszkańców ul. Zamostowej zgłosiła wniosek o zmianę oznakowania ulicy w ten 

sposób, aby znak „zakaz postoju” na całej długości ulicy od skrzyżowania z ul. Ełcką po obu 

stronach nie obejmował mieszkańców ul. Zamostowej. Klienci warsztatu parkują samochody 

na chodniku stwarzając zagrożenie w ruchu pieszych.  

Prosiła również, aby zwrócić się do policji o egzekwowanie przestrzegania znaków przez 

kierowców na tej ulicy. 
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Radny Wojciech Rejterada 

poinformował, iż mieszkańcy ul. Zamostowej do niego również zgłaszali się z tym 

problemem. Poparł wniosek wiceprzewodniczącej w tym zakresie. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

 utworzenia poradni diabetologicznej w oleckim szpitalu. Prosiła o skuteczniejsze 

działania gminy i powiatu w tym zakresie; 

 zapytała, czy zostanie zagospodarowany mały staw na Osiedlu Siejnik; 

 podziękowała Kierownikowi Wydziału GKO za szybką reakcję w sprawie śmieci; 

 dofinansowania oświaty z budżetu gminy; 

 zwróciła uwagę, iż nadal nie wykonano przejścia dla pieszych przy nowym cmentarzu 

komunalnym; 

 budżetu obywatelskiego; 

 udzielenia informacji na temat audytów przeprowadzonych w spółkach gminnych oraz 

brzydkich zapachów na terenie plaży „Szyjka”; 

 odwołania radnego Jakuba Dziubińskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej; 

 zapytała, czy cena wody wzrośnie. 

Prosiła o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Mariusz Miłun 

wtrącił, iż Komisja Rewizyjna wstępnie podjęła temat audytów spółek i ustalając plan pracy 

na przyszły rok ujmie ten temat do analizy. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

przypomniał, że zgłaszał wniosek o postawienie wiaty przystankowej i Burmistrz wskazał,  

że jest to duży koszt. Gmina utrzymuje świetlice wiejskie. W Sołectwie Świdry nie  

ma świetlicy. Sołectwo przeznaczyło środki na zakup i montaż wiaty z funduszu sołeckiego.  

W jego ocenie dodatkowe 3 kilometry pokonane przez autobus szkolny rano i po południu  

w celu przewozu uczniów stanowiłoby niższy koszt niż utrzymanie świetlicy.  

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

zabrał głos w sprawie terenu objętego miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego ul. Zamostową. Wskazał na niszczenie pobocza drogi i problemów  

z parkowaniem.  

Poddał pod rozwagę radnym uchylenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Mieszkaniec Olecka – Marian L. 

zabrał głos w sprawie pracy dla Gminy Olecko burmistrzom poprzednich kadencji  

i naczelnikowi. Wyraził niezadowolenie na temat pracy obecnej Rady i braku rozmów. 
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Sołtys Sołectwa Plewki – Sabina Brodowska 

zabrała głos odnośnie wcześniejszych wypowiedzi Radnego Mariusza Miłuna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

wznowiła obrady. 

Oddała głos radcy prawnemu – Panu Łukaszowi Oniśko. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

poinformował, iż pojawiła się wątpliwość prawna, co do procedowanego porządku obrad 

sesji. W jego ocenie należy przegłosować porządek obrad wprowadzając trzy projekty uchwał 

przedłożone przez Burmistrza co najmniej na 7 dni przed sesją.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poddała pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach  

i wprowadzeniu do porządku następujących projektów uchwał w sprawach: 

 wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej  

nr 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki - Tartak), 

 zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu 

ich pobierania, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia porządku obrad po zmianach. 
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Wyniki głosowania 
 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 6. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Mariusz Miłun, Marian Prusko, 

Marcin Roszko. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

 

Do punktu 8 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego  

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała Radę Miejską, czy wyraża zgodę na nieodczytywanie treści projektów uchwał. 

 

Rada, przez aklamację, wyraziła zgodę na nieodczytywanie projektów uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

rocznego programu współpracy na 2020 r. gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Rejterada 

w imieniu organizacji pozarządowych działających w dziedzinie kultury zgłosił, aby 

zwiększyć kwotę środków w budżecie gminy na 2020 r. o co najmniej 100.000,00 zł  

na dofinansowanie zadań w zakresie kultury w ramach otwartych konkursów ofert.   

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła odpowiedzi na zgłoszony wniosek.  

 

Radny Wojciech Rejterada 

zabrał głos w trybie ad vocem. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że głos będzie wzięty pod uwagę przy podejmowaniu kolejnego programu. 

                                                                                                                                                                           

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. gminy Olecko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Janina Anuszkiewicz, Wojciech Rejterada. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.113.2019 

w załączeniu 
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b) wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Olecko 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 

Gminy Olecko. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, jak będzie ustalana stawka za wynajem świetlic wiejskich w celach komercyjnych. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na pytanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

podkreśliła, iż powinny były być przeprowadzone konsultacje regulaminu ze świetlicowymi. 

Ponadto w regulaminie nie uregulowano kwestii wynajmu świetlicy, kiedy w bliskim 

sąsiedztwie są mieszkania.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyjaśnił, iż szczegóły są zawarte w umowie użyczenia. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

dodał, iż szczegóły winny być zawarte w umowie, nie w uchwale. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic wiejskich  

na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania 

oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.114.2019 

w załączeniu 

 

 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. Olecko - Kolonia III 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. Olecko - Kolonia III. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. Olecko - Kolonia III. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. Olecko - Kolonia III. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.115.2019 

w załączeniu 

 

  

d) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych  

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.116.2019 

w załączeniu 

 

 

e) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.117.2019 

w załączeniu 
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f) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.118.2019 

w załączeniu 

 

 

g) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu  

„Senior +” w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały, wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie, z przyczyn technicznych, 

odstąpiła od zaopiniowania projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior +”  

w Olecku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior +” w Olecku.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Dziennym Domu „Senior +” w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.119.2019 

w załączeniu 

 

 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.120.2019 

w załączeniu 

 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 1 głosie za i 5 głosach 

wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Jarosław Bagieński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2019-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.121.2019 

w załączeniu 

 

 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła krótko projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

Prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków), przy 2 głosach za i 5 głosach 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 11,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 7,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (7) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Mariusz 

Miłun, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.122.2019 

w załączeniu 
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k) wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 655 

Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki - Tartak) 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 655 Kąp - Wydminy - 

Olecko - (Raczki - Suwałki - Tartak). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 655 Kąp 

- Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki - Tartak). 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania 

odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki - 

Tartak). 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.123.2019 

w załączeniu 

 

 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu 

ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania  

z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.124.2019 

w załączeniu 

 

 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.125.2019 

w załączeniu 

 

 

n) przystąpienia Gminy Olecko do realizacji Programu ,,Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2019 – 2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioleta Dorota Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…).  
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Olecko do realizacji Programu ,,Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2019 – 2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioleta Dorotta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia Gminy Olecko do realizacji Programu ,,Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2019 – 2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kłoczko, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji 

Programu ,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” edycja 2019 – 2020 realizowanego 

ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.126.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 
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Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zamknęła obrady XVIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


